

MAX
DELBRÜCK
CENTER
BIMSB

15

2008 –
2023

YEARS

MAX
DELBRÜCK
CENTER
BIMSB

EINLADUNG

INVITATION

Discovery for tomorrow's medicine

HELMHOLTZ

The Max Delbrück Center is excited to celebrate the 15th anniversary of the founding of its Berlin Institute for Medical Systems Biology (MDC-BIMSB).

We would like to cordially invite you to the event:

The Max Delbrück Center celebrates

**15 YEARS OF
MDC-BIMSB**



Tuesday

SEPTEMBER 5

2023 at 3:00 p.m.

Max Delbrück Center | MDC-BIMSB
Hannoversche Str. 28, 10115 Berlin

Das Max Delbrück Center freut sich, das 15. Jubiläum der Gründung seines Berliner Instituts für Medizinische Systembiologie (MDC-BIMSB) zu feiern.

Wir möchten Sie herzlich zur Jubiläumsveranstaltung einladen:

Das Max Delbrück Center feiert

**15 JAHRE
MDC-BIMSB**




Dienstag

5. SEPTEMBER

2023 um 15:00 Uhr

Max Delbrück Center | MDC-BIMSB
Hannoversche Str. 28, 10115 Berlin

**We look forward to celebrating with you.
Wir freuen uns darauf, mit Ihnen
gemeinsam zu feiern.**



Prof. Dr. Maïke Sander
Scientific Director
Wissenschaftliche Vorständin
Max Delbrück Center



Prof. Dr. Heike Graßmann
Administrative Director
Administrative Vorständin
Max Delbrück Center



Prof. Dr. Nikolaus Rajewsky
Scientific Director
Wissenschaftlicher Direktor
MDC-BIMSB

You can look forward to contributions by **Judith Pirscher**, Parliamentary State Secretary of the Federal Ministry of Education and Research, **Dr. Henry Marx**, State Secretary for Science and Research of the Berlin Senate, **Prof. Otmar D. Wiestler**, President of the Helmholtz Association, **Prof. Heyo K. Kroemer**, Chief Executive Officer of Charité – Universitätsmedizin Berlin, and **Prof. Christopher Baum**, Chairman of the Board of Directors of the Berlin Institute of Health at Charité (tbc), as well as a keynote speech by **Prof. Bernd Bodenmiller**, University of Zurich. The program will conclude with a panel discussion on “The Future of Medical Systems Biology” among others with **Prof. Angelika Eggert** (Charité – Universitätsmedizin Berlin), **Prof. Antonio Jacinto** (NOVA University Lisbon), **Prof. Beate Kampmann** (Charité – Universitätsmedizin Berlin), **Dr. Ashley Sanders** (MDC-BIMSB) and **Prof. Joachim Schultze** (University of Bonn, tbc).

Journalist **Jan-Martin Wiarda** will lead through the program.

Afterwards we invite you to a festive reception on our roof terrace.

Freuen Sie sich auf Beiträge von **Judith Pirscher**, Parlamentarische Staatssekretärin des Bundesministeriums für Bildung und Forschung, **Dr. Henry Marx**, Staatssekretär für Wissenschaft und Forschung des Berliner Senats, **Prof. Otmar D. Wiestler**, Präsident der Helmholtz-Gemeinschaft, **Prof. Heyo K. Kroemer**, Vorstandsvorsitzender der Charité – Universitätsmedizin Berlin, **Prof. Christopher Baum**, Direktoriumsvorsitzender des Berliner Instituts für Gesundheitsforschung in der Charité (tbc), sowie auf einen Festvortrag von **Prof. Bernd Bodenmiller**, Universität Zürich. Zum Abschluss diskutieren **Prof. Angelika Eggert** (Charité – Universitätsmedizin Berlin), **Prof. Antonio Jacinto** (NOVA University Lisbon), **Prof. Beate Kampmann** (Charité – Universitätsmedizin Berlin), **Dr. Ashley Sanders** (MDC-BIMSB) und **Prof. Joachim Schultze** (Universität Bonn, tbc) über die „Zukunft der Systemmedizin“.

Durch das Programm führt der Journalist **Jan-Martin Wiarda**.

Im Anschluss laden wir Sie zum Festempfang auf unserer Dachterrasse ein.

Registration Anmeldung

Please register until August 27 for the event.

You will receive an e-mail for your online registration in the next days. Or write to mdc-bimbsb15@mdc-berlin.de

Bitte melden Sie sich bis zum 27. August für die Veranstaltung an.

Sie erhalten in den nächsten Tagen eine E-Mail über die Sie sich online anmelden können. Oder schreiben Sie an mdc-bimbsb15@mdc-berlin.de